
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 437
van ELS STERCKX
datum: 6 maart 2020

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Plantentuin Meise  -  Opvolging reeënpopulatie

Op 6 november 2019 had ik in de commissie Dierenwelzijn een vraag gesteld in verband 
met het neerschieten van een tiental reeën in de plantentuin van Meise. Ik gaf toen als 
advies mee om in de toekomst geen reeën meer te laten afschieten, maar deze te laten 
afvangen door het natuurhulpcentrum van Opglabbeek die daarin gespecialiseerd zijn. Ik 
was dan ook aangenaam verrast dat er op 10 februari 2020 een krantenartikel verscheen 
waarin de minister aangaf de reeën in de plantentuin op 17 februari te laten afvangen door 
het natuurhulpcentrum van Opglabbeek en deze reeën dan te herplaatsen. Ik heb 
vervolgens op 20 februari contact opgenomen met het natuurhulpcentrum om te vragen 
of het afvangen en het herplaatsen van de reeën goed verlopen was, maar het 
natuurhulpcentrum liet mij weten dat het vangen van de reeën niet heeft plaatsgevonden.

1. Waarom werd het vangen van de reeën op het laatste moment geannuleerd?

2. Zullen de reeën alsnog worden gevangen? Wanneer zal het afvangen van de reeën 
dan wel plaatsvinden?

3. Welke initiatieven worden in dit verband nog genomen? 



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 437 van 6 maart 2020
van ELS STERCKX

Ik heb vernomen dat het vangen uitgesteld is omdat verschillende reeën drachtig zouden 
zijn. Daardoor zou het vangen uitgesteld zijn tot het najaar. Concrete afspraken gebeuren 
tussen Plantentuin enerzijds en Natuurhulpcentrum anderzijds.


